
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/7040.

Benyújtás dátuma: 2019-08-05 09:59

Parlex azonosító: 1GOH5XA70001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Korózs Lajos (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért kell kétszer bejelentkezni egy orvosi ellátásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több  helyről  kaptam  olyan  panaszt,  miszerint  egyes  egészségügyi  intézményekben  hasonlóan
kaotikus állapotok vannak, mint az Onkológián.

Például  a  SOTE  Szemészeti  Klinikájára  hiába  kap  valaki  egy  ellátásra  előzetesen  telefonon
időpontot, az adott napon mégis végig kell állnia a bejelentkezési sort a vizsgálat előtt.

De járóbetegellátást  nyújtó szakrendelőkben is  be kell  jelentkezni,  akkor is, ha van időpontja a
betegnek.

Mindez  az  adott  vizsgálatról  való  lecsúszást  is  eredményezheti  egy reggeli  időpont  esetén,  ha
hosszú ideig tart a sorban állás. De ezen kívül is feleslegesnek tűnik ez a többszörös adminisztráció.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól:

Miért kell kétszer bejelentkezni több egészségügyi intézményében is egy orvosi ellátásra? 

Miért nem egyszerűsítik a rendelésekre való jelentkezést, bejutást?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. augusztus 1.

Korózs Lajos

országgyűlési képviselő

(MSZP)


